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ДЕТСКА ГРАДИНА ГР.ЧЕПЕЛАРЕ 

П Р О Т О К О Л       №6 

Днес 17.11.2020 г. проведе заседание на Обществения съвет на ДГ 

гр.Чепеларе при следния дневен ред: 

1.Споделяне на директора за началото на учебната година 

2.Запознаване на Обществения съвет с казус свързан с  една от групите  от 

детската градина 

3.Избор на нов член на Обществения съвет –представител на база      

„Здравец“  

4.Обсъждане на Правилника за работа на детската градина 

Присъстват: Гергана Трифонова, Луиза Дишлиева, Лора Бошнакова, Нели 

Зайкова, Йордана Карамитева и директора К.Калфова. 

 По точка първа от дневния ред директора на ДГ сподели основни моменти 

от работата на ДГ от началото на новата 2020/2021 учебна година, а именно: 

 Работата в ДГ, е започнала нормално, в съответствие с повишените 

санитарни  изисквания. Персоналът работи без прекъсване от лятото 

и се чувства умора. Това е видно от това, че вси по-малко колеги се 

съгласяват да заместват, въпреки, че за това получават съответно 

възнаграждение. Отсъствия се налагат поради факта, че остават  много 

неизползвани отпуски, а в новата година могат да се прехвърлят само 

10 работни дни. Отсъствия по болест има малко. Малко са и 

отсъстващи по болест деца. Само 2 деца са спрени от родителите, 

заради страх от пандемията. 

 Направена е диагностика на децата. Резултатите, сравнени с миналата 

година показват, че има спад с 9% на високите постижения, които са 

преминали в средните. Обясняваме си го с дългия период на не 

посещаване на детското заведение в края на миналата учебна година. 

 Във всички групи са преминали традиционните родителски срещи, 

избрани са ръководства в групите, предложени са родители за членове 

на Настоятелството на ДГ Чепеларе. До момента избраните все още 

не са се събирали за да започне реалната работа на родителското 

настоятелство. 
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 Обновен е сайта на ДГ и се качва информация всяка седмица. 

Психологът на ДГ Мая Учикова помества статии, свързани с 

развитието на децата в помощ на родителите.  

 Системата за повишаване на квалификация на учителите, за която 

вече втора година няма предвидени средства по бюджета все пак се 

случва. Преминато е обучение по безопасност на движението. 

Предстои квалификация по формиране на умения за работа с 

електронен дневник, който е задължително да се въведе през 

следващата учебна година. За тази форма финансова е помощта на 

ПГСГСТ Чепеларе. 

 През октомври кога? в големия читалищен салон се проведе 

тържество под надслов “Децата на Чепеларе в детската градина- 

делници и празници 2019-2020г.” Гостуваха  с концерт  ученици от 

пловдивското музикално училище, а работата с децата беше 

представена във видеоформат. Това активира учителите да 

регистрират повече и по-прецизно работата с децата- ежедневна и 

празнична и така да я представят на родителите и обществеността. 

 В база „Здравец“ тече ремонт на групите, финансиран от Община 

Чепеларе. Вече е завършен в група „Дъга“, предстои започване на 

ремонта в група „Мечо Пух“. 

 С отоплението няма притеснения – фирмата, която е спечелила 

обществената поръчка за доставка на пелети е много коректна, 

въпреки, че към момента имаме много неразплатени доставки. 

Надяваме се скоро да разплатим част от старите задължения. 

 С решение на Общ.съвет е повишена таксата за ДГ с 5 лв. Това се 

налага от обстоятелството, че средния разход за  хранителни 

продукти, съобразен са най-новите изисквания (по новия 

рецептурник) е около 3,50лв., а от таксите се плащат от родителите 

2,10 дневно. Разликата доплаща общината. 

 Предстои на 26 ноември тренинг с родителите на двугодишните деца, 

които ще постъпят следващата учебна година в първа градинска 

група. Идеята възникна от проведената в юли среща и положителния 

резултат от нея. 

 Планираните мероприятия по повод празника на народните будители 

– срещата с Бойка Асиова и Петя Александрова, за съжаление бяха 

отменени от РЗИ заради пандемията. Може би ще ги проведем в 

подходящо време. 
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 Предстои  утвърждаване на основните документи на ДГ на 

предстоящия педагогически съвет. 

 Учителите работят и през фейсбук с родителите и отсъстващи деца. 

 Работим по идеята за оформяне на клубове по интереси, в които 

децата ще се занимават от учителите в ДГ по различни направления в 

които те се чувстват силни. 

 Средствата за диференцирано заплащане миналата година се забавиха 

прекалено дълго. Сега, уверенията на общината са ,че скоро ще се 

осигурят средства за тяхното изплащане. А те са около 10 000лв. 

По  отчетеното от директора Калфова бяха направени уточнения, 

препоръки, предложения: 

Нели Зайкова – предлага по възможност децата от яслените групи 

също да бъдат включвани в общите мероприятия. Те са вече доста 

големи, особено до м. септември, да преместването им в първа група 

има деца, които са над тригодишна възраст. 

Й.Карамитева – как се използват платените отпуски на персонала, 

при положение, че групи не могат да се събират, а ДГ работи от края 

на извънредното положение без прекъсване? 

Калфова – в момента по график се използват отпуски, като заместват 

редовните учители при заплащане на лекторски. За съжаление трудно 

се съгласяват да заместват основно поради това че се чувстват много 

уморени. Имам идея ДГ да затвори от 18.12 за коледна ваканция, което 

допълнително ще позволи изразходване на отпуски. 

Л.Дишлиева – това трябва много добре да се обмисли и координира, 

защото ДГ е и социално заведение и ако има работещи родители, на 

които им е нужна ДГ ще има съпротива. Препоръча да се използва  НП 

„Без свободен час“, от където могат да се получат пари за заместващи 

учители. 

Л.Бошнакова – работата на екипа на ДГ е много и положителна. И за 

това учителите и персонала трябва да бъде поздравен. Нека това да 

стане на педагогически съвет, който предстои. А още по-добре е от 

името на Общ.съвет да се помисли за поздравление за Коледа и Нова 

година. 

По точка втора от дн. ред – Директорът запозна с обстановката в група 

„Пеперуда“. Там има две деца със СОП. Проблемът е с Н.К., който с 

израстването си става по-агресивен, не общува с другите деца, не се 

повлиява от индивидуален подход от страна на учителките и лелята в 
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групата, пречи на организираните форми на обучения, на съня на 

децата. Учителите и децата страдат от неговото поведение. Работим с 

родителите и успяхме да ги убедим и го заведоха на специалист, 

предстои да ходят на контролен преглед. Главното е, че родителите не 

осъзнават сериозността на положението като казват, че вкъщи всичко 

е нормално. Не знаем още какво може да предприемем. С това дете 

работят и специалистите – психолог, логопед, ресурсен учител.  

Общественият съвет предлага: 

 При възможност да се промени графика на работа на ресурсния 

учител, като той да поеме   детето в най-трудното време от режима 

 Да се потърси помощ и съдействие от ресурсния център в Смолян. 

Може работещите там да са имали подобен случай, може да имат 

механизъм за насочване към още специалисти – може би клиничен 

психолог за преглед на детето, механизъм за работа и с родителите.  

 Полага ли се назначаване на допълнителен персонал за индивидуална 

работа с дете с подобен проблем? 

По точка трета от дн.ред постъпи предложение да не се разглежда, поради 

факта, че в база „Здравец“ не са предложили нов член на Обществения съвет. 

Предложението беше прието. 

По точка четвърта от дн.ред Обсъждане на Правилника за работа на 

детската градина , с който присъстващите са предварително запознати, се 

постави въпрос  за крайния час на приемане на детето 8,30часа. 

Присъстващите изразиха колективно мнение, че правилникът е за това да 

урежда общите правила, които всички трябва да спазват и не е необходимо 

да се променя . 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито. 

Протоколчик 

Й.Карамитева……П…… 

Членове на ОС:  

 Гергана Трифонова……П……    

Луиза Дишлиева…….П……. 

Лора Бошнакова……..П…….. 

Нели Зайкова…….П…….. 
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